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Beste wijkbewoners,

Hierbij een informatiefolder van de wijk
commissie Vossenstreek om jullie te vertellen 
en te laten zien wat wij doen en de afgelopen 
jaren gedaan hebben.
De wijkcommissie Vossenstreek bestaat 
vanaf april 2003. Wij zijn het aanspreekpunt 
voor de gemeente namens onze wijk. Dus 
als er dingen spelen in de wijk kun je dat aan 
ons melden en geven wij dit door aan de 
gemeente, en vice versa.

Wat hebben wij gedaan de afgelopen 
jaren:
• Vos en Bos ingericht samen met de  

bewonerscommissie van Boswijk;
• Zand verschoond bij het strandje en bij de 

diverse speelplaatsen(via NLdoet);
• Natuurlijke speelplaats aan de Wildervanck 

gerealiseerd;
• Natuurlijke speelplaats aan de Landerijen 

gerealiseerd;
• Bomen en bosjes geplant bij de speel

plaats aan de Landerijen d.m.v. een  
crowdfunding actie;

• Sport en spelroute/buitenklas annex  
buurtpicknick Kindcentrum Vosholen  
gerealiseerd;

• Wijk schoonhouden, met name Vos en 
Bos;

• Hondenbeleid onder de aandacht brengen;
• Acties t.a.v. de verkeersveiligheid, samen 

met Veilig Verkeer Nederland;

• Buitenspeeldag, samen met Boswijk;
• 3 blikmikkers geregeld, een bij Vos en 

Bos, een bij het kindcentrum en een bij het 
fietspad naar de Kalkwijk.

Waar zijn we nu mee bezig:
• Uitbreiden van de speelplaats aan de  

Notarisappel;
• Plaatsen van hondenpoepbordjes in de 

wijk;
• Paasactiviteit in Vos en Bos;
• De wijk zichtbaar maken door  

wijkmarkeringen te plaatsen op 3 plekken;
• Verkeersveiligheid.

V O O R W O O R D

Mijn naam is Bunny Ringelink en ik ben 
werkzaam bij gemeente MiddenGroningen 
als gebiedsbeheerder. Samen met voorman 
Arnold Spieard ben ik verantwoordelijk voor 
het gebied, en dan voornamelijk Sappemeer, 
Kielwindeweer, Kalkwijk, Borgercompagnie en 
Nieuwe Compagnie. Hiervoor heb ik 24 jaar 
gewerkt bij Terra in Eelde als docent voor de 
verschillende groencursussen en opleidingen. 
Als gebiedsbeheerder in de Vosholen ben 
ik het eerste aanspreekpunt voor de wijk
commissie en de bewoners. Samen met mijn 
team zorgen wij voor een schone en veilige 
woonomgeving. Daarnaast hou ik mij bezig 
met het onderhoud van de wijk en initiatieven 
van bewoners in de openbare ruimte.

Mijn naam is Evelyn Polhuijs en ik ben 
werkzaam bij gemeente MiddenGroningen 
als gebiedsregisseur. Ik werk in Sappemeer, 
Froombosch, Westerbroek en Waterhuizen. 
Hiervoor heb ik een aantal jaar voor gemeen
te Leeuwarden gewerkt, in dezelfde functie. 
Samen met de gebiedsbeheerder, de opbouw
werker en andere collega´s ben ik bezig met 
de leefbaarheid in de wijk, bewonersinitiatieven 
en knelpunten in de wijk. Daarnaast heb ik veel 
contacten binnen het gemeentehuis en werken 
wij, zoveel mogelijk, samen aan projecten in de 
wijken en dorpen. Ik ben het eerste aanspreek
punt voor de wijkcommissie en de bewoners, 
samen met Bunny.´

E V E N  V O O R S T E L L E N 

Meldingen over de openbare ruimte via de Fixi-app:
https://www.midden-groningen.nl/melding-schadevuil-groen-uw-buurt 
Bunny Ringelink bunny.ringelink@midden-groningen.nl
Evelyn Polhuijs evelyn.polhuijs@midden-groningen.nl 

WEBSITE
www.vossenstreek.nl 
met o.a. foto’s, notulen van de verga-
deringen en andere belangrijke zaken. 
Jullie kunnen hier gratis een adverten-
tie plaatsen als je een bedrijf in de wijk 
gevestigd hebt.  
 
FACEBOOK
Wijkcommissie Vossenstreek

E-MAILADRES
info@vossenstreek.nl  
voor al uw vragen of opmerkingen
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B U I T E N S P E E L D A G

We hebben samen met Boswijk een aantal 
jaren achter elkaar de buitenspeeldag 
georganiseerd. Dit was altijd een groot 
succes. Er kwamen veel kinderen op af. De 
laatste jaren deden we het op het veld naast 
de Croonhoven. De weg werd afgezet en er 
waren veel leuke attracties voor de kinde-
ren, zoals een stormbaan, springkussens, 

rijden op een pony, buikglijbaan, enz. Voor 
de catering werd ook gezorgd.
In 2020 en 2021 kon het helaas niet door-
gaan i.v.m. corona. We hopen het in de 
toekomst weer te kunnen organiseren. Het 
moet dan in ieder geval op een andere plek 
i.v.m. de nieuwbouw van woningen welke 
op dit moment in uitvoering is.

Op zaterdag 10 oktober 2020 hebben wij de 
actie ”Hond in de wijk” gehouden.In circa twee 
uur zijn er ongeveer 30 mensen langs geweest. 
Zowel wij, als wijkcommissie, boa’s en de politie 
waren hier bij aanwezig. Tijdens deze middag 
zijn wij in gesprek gegaan met de bewoners 
uit de wijk over hun wensen en ideeën op 
het gebied van hondenbezit en overlast door 
hondenpoep of ander zaken waar men tegen 
aan loopt. 
We hebben de betrokkenheid van de bewoners 
gewaardeerd en er zijn veel ideeën geuit over 
hoe we het hondenbeleid in onze wijk kunnen 
ver beteren. De meeste mensen willen graag 
dat er meer prullenbakken komen om de  
zakjes met hondenpoep in te gooien, zodat 
je er niet zover mee hoeft te lopen. Ook zijn 
bordjes op verschillende plekken in de wijk 
gewenst om aan te geven dat in dit gebied 
honden aangelijnd moeten zijn en poep opge
ruimd moet worden. Ook kwam naar voren dat 
hondenbezitters graag een gebied willen waar 
ze hun honden los kunnen laten lopen.
Alle hondenbezitters kregen een rolletje zakjes 
en een paar hondenkoekjes mee. Al met al was 
het een zeer geslaagde dag. 

Na deze middag zijn we bezig geweest met 
deze ideeën, waaronder het plaatsen van 
de gewenste extra prullenbakken. Helaas is 
het tot heden niet gelukt dit te realiseren. De 
belemmering tot het plaatsen van deze extra 
prullenbakken, is dat deze door de bewoners 
zelf geleegd moeten worden. Hiervoor is nog 
geen oplossing gevonden.
Het voornemen is om in 2022 bordjes op  
verschillende plekken in de wijk te plaatsen 
tijdens de landelijke vrijwilligersactie NLdoet  
op 12 maart a.s.

 

 

Honden aan de lijn. 

Opruimen van hondenpoep 

is verplicht. 
 

 

 

Algemene Plaatselijke Verordening (APV) 

Gemeente Midden-Groningen 

H O N D E N B E L E I D 
V O S H O L E N
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HONDIN DE WIJK

www.vossenstreek.nl

DENK MEE!

De Vosholen houdt van honden,  
maar... hoe houden we de wijk veilig,  

schoon en netjes?
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In 2021 hebben we middels een subsidie  
een speelvoorziening gerealiseerd aan De 
Landerijen achter De Akker en De Tuinderij. 
Een mooie natuurlijke speelplaats waar 
veelvuldig gebruik van wordt gemaakt. 

Eerst hebben we een flyer verspreid bij de 
omwonenden met de vraag wat de wensen 
waren vanuit de omgeving. Een aantal be
woners hebben hier gehoor aan gegeven en 

ideeën ingebracht. Het was de bedoeling om 
een speelplaats te maken voor jonge kinderen. 
Deze ideeën hebben wij voorgelegd aan het 
Belevingscollectief. Zij waren o.a. betrokken bij 
het realiseren van de natuurlijke speelplaats in 
Vos en Bos en de speelplaats aan de Wilder
vanck. Zij hebben een plan opgesteld binnen 
het budget van € 10.000,.
De gemeente stelt geen geld beschikbaar om 
speelplaatsen te creëren, dus wij moeten via 

O P R O E P  S P E E L V O O R Z I E N I N G E N

N A T U U R L I J K E  S P E E L P L A A T S 
D E  L A N D E R I J E N

subsidies en zelfwerkzaamheid speelplaatsen 
proberen te realiseren. Naar aanleiding van 
dit plan hebben we subsidie aangevraagd. De 
gemeente heeft voor de boomstammen en 
het zand gezorgd en in het voorjaar van 2021 
is de speelplaats gerealiseerd. Er wordt veel 
gebruik van gemaakt door de kinderen, en de 
ouders zitten graag gezellig bij elkaar op de 
picknickbank. 

Na de realisatie kwam er nog de vraag of er 
niet meer groen kon komen. Hier zijn wij direct 
plannen voor gaan ontwerpen samen met de 
gemeente. De voorwaarde was wel dat het 
onderhoudsarme groenvoorziening moest zijn. 
Wij zijn blij dat we dit hebben kunnen reali
seren door middel van crowdfunding en een 
bijdrage van de wijkcommissie. 

7
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Ook in 2021 hebben wij meegedaan met de 
grootste landelijke vrijwilligersactie, NLdoet. 
Dit jaar werd de dag niet in maart georgani
seerd, maar vanwege de coronamaatregelen 
pas op 29 mei. Het doel was om gezamenlijk 
het strandje in de wijk weer schoon en netjes 
te maken. Ieder jaar verdwijnt het strand 
een stukje in de vijver, waardoor een beetje 
onderhoud nodig is.

Met de bijdrage vanuit NLdoet werd er de 
dag ervoor al nieuw zand geleverd. Op de 
dag zelf verschenen er gelukkig vanuit de 
hele wijk een aantal vrijwilligers om mee te 
helpen. Hier waren zelfs ook veel kinderen 
bij, die hun handen uit de mouwen staken. 

Het zand werd verspreid over het strand 
en we hebben het zelfs een stuk kunnen ver
breden. Ondertussen liepen er vrijwilligers, 
van groot tot klein, door de omgeving, op 
zoek naar afval. Er werd zelfs een verloren 
schaats gevonden.

Ook komend jaar willen we weer mee doen 
met NLdoet. Het doel is onder andere om 
bordjes te plaatsen m.b.t. het gemeentelijk 
hondenbeleid. Het opruimen van honden
poep is namelijk verplicht en honden dienen 
aangelijnd uitgelaten te worden. Hopelijk 
mogen we vele vrijwilligers verwelkomen om 
onze wijk weer wat mooier te maken.
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Door diverse bewoners worden bij ons vragen 
gesteld over het vele onkruid in de wijk. Het 
is ook ons opgevallen dat er veel onkruid op 
de stoepen groeit. We hebben dit aangekaart 
bij de gemeente. Sommige dingen moet de 
gemeente natuurlijk voor zorgen, maar als je 
zo’n situatie tegenkomt kun je een foto maken 
en doorsturen via de Fixieapp.
Tevens signaleren we dat er vaak struiken of 

planten op particulier terrein zo breed en groot 
zijn geworden dat ze over openbaar gebied 
(de stoep) hangen. Soms levert dit gevaarlij
ke situaties op, onder andere op hoeken van 
kruispunten en voetpaden. Het zou fijn zijn als 
we met elkaar ervoor zorgen dat we een nette 
en veilige wijk houden, dus als iedereen zijn 
of haar steentje bijdraagt zou dat een hoop 
schelen.

M E L D  H E T  V I A  F I X I
Als er iets niet klopt in de openbare 
ruimte kunnen inwoners dat melden 
via de gratis Fixi App. Die app is te 
downloaden in de App Store en de Play 
Store.
Via de Fixi App en op fixi.nl is het 
makkelijk om een foto mee te sturen 
bij een melding. Je ziet ook gelijk of ie-
mand anders dezelfde melding al heeft 
doorgegeven. Ook overlast en sociaal 
onveilige situaties zijn te melden via 
deze app. Melders krijgen snel een  
terugkoppeling zodat ze weten wat 
ermee is gedaan. Dus is er een boom 
omgevallen, een lantaarnpaal stuk, 
afval op straat, de straat onder gelopen 
of is er iets anders aan de hand in de 
buurt? Meld het met Fixi. 

N L - D O E T

O N K R U I D  I N  D E  W I J K

98
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Als wijkcommissie zetten wij ons onder andere 
in voor (betere) speelvoorzieningen voor de 
kinderen in onze wijk. Op dit moment zijn 
er plannen om de huidige speeltuin aan de 
Notarisappel van nieuwe speeltoestellen te 
voorzien.

We hebben hiervoor een enquête gehou
den onder de direct omwonenden van deze 
speelplaats om inzicht te krijgen in de wensen. 
Hierbij kon er gekozen worden voor uitbrei
ding van de speelplaats aan de Notarisappel 
of de behoefte voor een nieuwe speelplaats 
aan de Mantelappel. Op basis hiervan hebben 
we gekozen om ons in te zetten voor een 
uitbreiding van de bestaande speelplaats aan 
de Notarisappel.
 
Eén van de kinderen uit de wijk, Milou van 
Otterloo, heeft begin dit jaar voor haar school 

een ontwerp gemaakt voor de speeltuin in 
haar buurt. Zij heeft op eigen initiatief haar 
idee ingebracht bij ‘Hart voor Aigenhaid’, het 
verbeteringsprogramma van de gemeente Mid
denGroningen. Helaas was dit zonder succes. 
Daarna heeft zij het opnieuw geprobeerd, nu 
bij de wedstrijd voor vitaliteit en gezondheid, 
‘Mienskip’ van De Friesland zorgverzekeraar. 
Marlou heeft hierbij het gouden ticket gewon
nen en een cheque van € 2500, verdiend! Dat 
is een heel mooi startkapitaal! 

Wij zijn ongelooflijk trots op haar dat zij zich 
heeft ingezet voor onze woonwijk de Vosholen 
en binnenkort willen we kijken wat de kosten 
zijn om dit project te realiseren en of we met 
behulp van subsidies en misschien crowdfun
ding haar droom kunnen realiseren. 

We houden jullie op de hoogte! 
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Vanaf oktober 2019 zijn we samen met de  
gemeente en de scholen bezig geweest met 
een speelvoorziening bij het kindcentrum 
Vosholen. Dit, omdat er alleen maar een groot 
stenen schoolplein was. Samen met de kinde
ren van de scholen zijn er plannen gemaakt 
hoe dit er uit zou moeten komen te zien. We 
hebben op basis hiervan een plan laten maken 
door Het Belevingscollectief. Zij hebben ook 
het eerste plan bij Vos en Bos gerealiseerd 
en tevens de speelplaats aan de Wildervanck 
en de Landerijen. Nadat het plan definitief 
was vastgesteld moest het financieel haalbaar 
worden. 

We hebben voor de helft een subsidie van de 
Provincie Groningen gekregen en tevens een 
grote bijdrage van de Sint Antoniusschool. Als 
laatste hebben we een eigen bijdrage geleverd 
in de vorm van vrijwilligerswerk, waardoor het 
plan gerealiseerd kon worden. De benodigde 
boomstammen zijn door de gemeente  

geleverd. Helaas konden we na alle financi
ele hobbels nog steeds niet van start, omdat 
de wadi’s veel te nat waren en onvoldoende 
afwaterden. Na diverse overleggen met de 
gemeente is hier wat aan gedaan, waardoor 
het een stuk droger is geworden. Vanaf 
oktober 2021 konden we dan eindelijk starten 
met het project, het heeft dus heel wat voeten 
in aarde gehad. Dit alles heeft geresulteerd in 
een prachtige sport/spelroute en buitenklas/
buurtpicknick. 

Gelukkig zijn er inmiddels door de scholen ook 
speelvoorzieningen en een mooi pleinenplan 
met spelletjes gemaakt. Rondom de scholen 
staan nu vele speelvoorzieningen, waar de kin
deren heel veel gebruik van maken, en straks 
in de zomer hopelijk ook fijn buiten les kunnen 
krijgen in de buitenspeelklas. Na schooltijd kan 
deze plek gebruikt worden voor buurtpicknicks, 
samen zijn, kinderfeestjes o.i.d.

S P E E L P L A A T S  N O T A R I S A P P E L

S P O R T -  E N  S P E L R O U T E ,  
B U I T E N K L A S / A N N E X  
B U U R T P I C K N I C K
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Verkeersveiligheid rondom het  
Kindcentrum Vosholen
Sinds het Kindcentrum Vosholen open is, 
reizen er dagelijks veel kinderen, ouders en 
medewerkers naar toe. Met name tijdens de 
‘spitsmomenten’ in de ochtend en middag 
ontstaan er vaak onoverzichtelijke, en zelfs 
gevaarlijke, situaties. De ouders, kinderen en 
de scholen ervaren de schoolomgeving als 
onveilig. 

In 2022 start Veilig Verkeer Nederland 
daarom een traject in samenwerking met de 
twee basisscholen Theo Thijssenschool en 
Sint Antoniusschool. In dit project wordt met 

alle betrokkenen naar de situatie rondom 
het kindcentrum gekeken, worden ouders 
gewezen op hun verantwoordelijkheid voor de 
verkeersveiligheid van de kinderen en worden 
afspraken gemaakt over zaken als parkeren en 
rijrichtingen. 

Aan het einde van het traject worden er 
gedragsafspraken gemaakt en kunnen er 
adviezen aan de gemeente gegeven worden 
over de inrichting van de openbare ruimte en 
het parkeerterrein. Op deze wijze willen wij in 
gezamenlijkheid komen tot een plezierige en 
veilige schoolomgeving.
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V E R K E E R S V E I L I G H E I D

Wat heeft de wijkcommissie  
gedaan aan de verkeersveiligheid 
in de wijk?
Als wijkcommissie hebben we al meerde
re keren snelheidsmetingen gedaan op 
diverse plaatsen in de wijk. Naar aanleiding 
hiervan is er een paar keer een 30kmactie 
gehouden met behulp van Veilig Verkeer 
Nederland. We hebben hierbij ook stickers 
uitgedeeld met 30 km erop die bewoners 
op kliko’s kunnen plakken. Indien gewenst 
zijn deze stickers bij de wijkcommissie nog 
op te vragen.

We hebben tevens overleg gehad over 
verkeersmaatregelen, zoals meer drempels 
in de wijk. Echter is dit niet overal mogelijk 
aangezien de stadsbus HS ook door de 
wijk rijdt.
Ook het ophangen van spiegels op gevaar
lijke situaties is besproken met de gemeen
te, maar tot op heden is hier helaas nog 
geen actie in geweest.

Verder hebben we het halen en brengen 
bij de school een poosje gecoördineerd, 
vooral wat betreft de opstoppingen in het 
doodlopende stuk van de Peppeling.
Een van de ingangen is verplaatst van de 

Peppeling naar de Groninger Kroon, de ande
re zit nog aan het eind van de doodlopende 
Peppeling. 

Fietsovergang Croonhoven
Ook bij de onveilige fietsers- en voetganger
sovergang nabij Vos & Bos hebben we actie 
ondernomen. We hebben ervoor gezorgd dat 
er drempels komen en dat de overgang meer 
zichtbaar is voor auto’s. Veel fietsers en voet
gangers denken nu echter dat ze voorrang 
hebben, maar let op: dat is niet zo! De ver
keersdeskundige van de gemeente geeft aan 
dat, vanuit veiligheidsoverwegingen, dit niet 
een plek is waar langzaam verkeer (fietsers 
en voetgangers) voorrang kan krijgen.
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W I J K A G E N T E N

De gemeente wilde begin 2017 het bos aan 
de Croonhoven alvast kappen omdat er over 
enkele jaren woningbouw zou plaatsvinden. 
We vonden dit zonde van dit stuk spontaan 
op gekomen natuurbos. Samen met Bewoners
organisatie Boswijk hebben we een brief 
opgesteld voor de gemeente om het bos te 
behouden, en met succes: het bos werd niet 
gekapt! Hierna ontstonden ideeën voor een 
natuurspeelbos. 
Met financiële bijdragen van provincie Gronin
gen, gemeente HoogezandSappemeer en het 
wijkbudget konden de ideeën uitgewerkt en 
uitgevoerd worden. Het resultaat: mooie speel
routes en elementen in het bos. Op zaterdag 
15 april 2017 werd het speelbos officieel door 
wethouder Metscher geopend.

Inmiddels maken vele kinderen en ouders 
gebruik van de mogelijkheden van het bos. 
Ook groepen basisschoolleerlingen zijn er re
gelmatig te vinden. Tegelijk is er de afgelopen 
jaren flink uitgebreid! Er werd een waterspeel
plaats en een heuse kabelbaan gerealiseerd 

naast het speelbos. Tevens liggen er nog meer 
plannen op tafel om het terrein verder uit te 
breiden.

Elk voorjaar wordt er door de wijkcommissie 
samen met Bewonersorganisatie Boswijk hard 
gewerkt om het speelbos klaar te maken voor 
het buitenspeelseizoen. Nieuwe houtsnippers 
worden op de paden gestrooid, diverse snoei
werkzaamheden worden gedaan en er wordt 
een grondige opruimactie gehouden. 
Helaas vinden vandalen ook hun weg naar 
Vos & Bos. Die vinden het nodig de boompjes 
te buigen of zelfs af te breken en de mooie 
speelroutes en elementen in het bos kapot te 
maken, zo verpesten ze het voor alle kinderen 
die er zoveel plezier aan beleven! 

Tot slot een oproep aan iedereen: 
Heb respect voor de natuur en de bezoekers, 
neem afval mee naar huis of gooi het in de 
blikvanger bij het fietspad, verniel niets en ver
oorzaak geen overlast! Zo kunnen we samen 
nog jaren genieten van alle voorzieningen!

Paasactie Vos en Bos
Datum:15 april 2022
Over de invulling zijn we nog aan het 
brainstormen samen met Boswijk.

D E  W I J K C O M M I S S I E
De wijkcommissie bestaat momenteel uit 6 leden:
Ciske van Egeraat: voorzitter/secretaris
John de Bruijne: penningmeester/webmaster
Christian Plat
Danny Smits
Frank Oosterhuis
Dennis Heikens

N I E U W E  L E D E N  Z I J N  W E L K O M !

V O S  &  B O S

Dag, wij zijn Gijsbert Boetje (links) en Harko 
Terpstra (rechts). Beide wijkagent in, onder an
dere, jullie wijk. Wij werken vanuit het bureau 
Hoogezand aan de Beukenlaan 1.  
Wij zijn wijkagent van het gebied wat gelegen 
is ten oosten van de Kerkstraat en de  

Kielsterachterweg en loopt door tot de  
voormalige gemeente Menterwolde. Wij zijn  
te bereiken via het landelijke nummer  
09008844. Tevens staan wij op Politie.nl en 
via die site zou je een bericht aan ons kunnen 
sturen indien contact gewenst is.
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